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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez
„HAKI volt, HAKI van, HAM lesz?” címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ahogyan a legtöbb állami fenntartású intézett ől, a Halászati és Öntözési Kutatóintézettől is
elvonták a normatíva jelentős részét . A HAKI esetében ez az éves összeg harmadát jelenti .
Költségvetése mintegy 690 millió Ft, amelyhez a költségvetés szerint az idén 170 millió Ft-ta l
járul hozzá az állam . Így az alaptámogatás a teljes költségvetésnek csak mintegy 25%-át tesz i
ki. Ahhoz tehát, hogy zökkenőmentesen elláthassa feladatát pályáznia kell, illetv e
megbízásokat kell szereznie . Az intézetnek eddig is szegényes alaptámogatása volt, enne k
ellenére minden 1 forintjához további 4 forintot tett hozzá hazai és külföldi kutatás i
pályázatok és megbízások bevételeib ő l .
A 2011-re tervezett 170 milliós alaptámogatásból Önök most véglegesen zároltak 50 milliót ,
ami nagyon hamar véglegesen tönkreteheti a több mint 100 éves múltra visszatekint ő
intézetet. A zárolás után fennmaradó 120 millió forint a dolgozók bérére és közterheire sem
elegendő . A HAKI egyedülálló és felbecsülhetetlen érték ű tok és ponty élő génbankjának a
fenntartása veszélybe került . A gondot tetézi, hogy a korábban elnyert és most megvalósítá s
alatt levő pályázatokban vállaltak teljesítése is veszélybe került .
A Vidékfejlesztési Stratégia a szellemi t őke jelentőségét, és annak a gyakorlatba történ ő
konvertálását hangsúlyozza, ehhez képest a gyakorlatban a HAKI kivéreztetést látjuk . A
jelenleg kialakult helyzet az intézet létét kérdőjelezi meg. Előállt az a felháborító helyzet,
hogy egy állami központi költségvetéshez tartozó kutatóintézet a költségvetés nett ó
befizetőjévé vált .

Mit kíván tenni a Vidékfejlesztési Minisztérium a Halászati és Öntözési Kutatóintézet
megmentésének ügyében ?

Várom megtisztelő válaszát!
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